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Wjazd na strzelnicę bedzie usytuowany od strony drogi powiatowej do Łowicza. (fot. Beata Pierzchała)

– Nie poddamy się – przekonuje Patryk Kołosowski, zastępca wójta gminy Bolimów. –
Badamy opór społeczny i staramy się znaleźć źródło tego oporu. Bardzo chcemy, żeby nasze
plany były spójne z oczekiwaniami mieszkańców.

Około 200 osób z gminy Bolimów stanowczo opowiedziało się przeciwko budowie strzelnicy, sprawa
trafiła do sądu administracyjnego. W piśmie wnioskodawcy żądają usunięcia błędu w postaci
uchwalonego planu zagospodarowania przestrzennego.

Mimo to gmina planuje udział w kolejnym naborze, który z powodu epidemii koronawirusa został na
razie zawieszony. – Strzelnica ma być tylko częścią większego przedsięwzięcia, które powinno
ucieszyć wszystkich mieszkańców gminy i turystów – podkreśla wójt Stanisław Linart.

Więcej na ten temat w czwartkowym (23.04) "Głosie".
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